



Since 1981

# 俄勒崗火山湖豪華五日遊

## Oregon Crater Lake Deluxe 5 Days Tour



團號 CODE	出發日期 DEPARTURE	雙人房 TWIN	免費者(附加費) SURCHARGE	第四人/小孩 4TH / CHILD	單人房 SINGLE
OCD-5	週六/SAT (5/25, 6/8-8/24)	\$448	\$50	\$378	\$608

買二送一, BUY 2 GET 1 FREE

### 行程特色/ HIGHLIGHTS:

- 暢遊紅杉木國家公園、咆哮山莊、森林蒸汽火車、北加州的納帕葡萄園、品嚐美酒、紅木奇觀、北美最深最藍的火山湖、綺麗湖、日晷橋(加州玻璃橋)、沙斯塔鐘乳石洞。
- 豪華酒店, 巴士及中英文導遊。
- Tour of Sequoia N.P., Steam Train (Roaring Camp), Napa Valley, Winetasting, Redwood N.F., Crater Lake, Lake Shasta Caverns.
- Deluxe hotels, bus, Chinese and English speaking tour guide.

## 1 洛杉磯-紅杉木國家公園 普萊森頓 LOS ANGELES - SEQUOIA N.P. PLEASANTON

早上離開洛城, 開往位於加州中部的紅杉木國家公園。在路上會欣賞到各種各樣的農田, 和堅果種植園。午後到達紅杉木國家公園, 這裡是“巨人”的世界, 在此公園中我們會參觀到世界上體積第二大的樹——格蘭特將軍樹。(以尤利西斯·格蘭特)美國第十八任總統的名字命名的樹。夜宿普萊森頓市。

酒店: Double tree Pleasanton or similar.

Leave Los Angeles in the morning and heading to Sequoia National Park located in Central California. On the way, you will enjoy the view of the nuts farm. We will arrive Sequoia National Park after lunch. This is the World of the Giants, we will visit the second largest tree by volume—General Grant (name after Ulysses S. Grant) the 18th President of the United States, the tree also been proclaimed as “the National's Christmas Tree”. Stay overnight at the city of Pleasanton.

## 2 納帕酒鄉-紅木森林-尤利卡 NAPA VALLEY - REDWOOD NATIONAL FOREST - EUREKA

早晨繼續取車北上, 途徑29號公路進入到聞名世界的納帕酒鄉。沿路可看到一望無際的葡萄園和各式各樣的酒莊。在此我們會帶領大家參觀一家當地著名的酒莊讓愛酒的您品嚐到多樣的葡萄酒(不喝酒的朋友可品嚐到酒莊準備的零食)。午後進入到紅木國家森林, 我們將帶領大家參觀各種參天的奇觀, 人們稱這些地方為巨人大道, 因為這些紅木巨人好似森林的守護者。傍晚到達孤獨的小鎮—尤利卡; 隨後在外參觀建於1884年的維多利亞別墅—卡森古物(現為私人俱樂部)。

酒店: Red Lion Eureka or similar

Keep heading north in the morning to the world famous Winey County--Napa Valley. You will see the endless grape vines and all kinds of wineries. We will pick a local famous winery for you and let you taste some good wine and snacks. Entering into Redwood National Forest after lunch, we gonna guide you to visit those great wonders, people call this part of highway “Avenue of the Giants” they are guardians of the forest. Arrive Eureka in the noon and visit the remarkable display of American Queen Anne style house--Carson Mansion.

## 3 雷森特城-綺麗湖-克拉瑪斯 CRESCENT CITY - CRATER LAKE N.P. - KLAMATH FALLS

沿著海岸線繼續北上, 帶領大家參觀神秘樹森林, 在此您可以參觀到印第安人博物館。途徑北加州繼續一個城市, 雷森特市然後漸漸進入到俄勒岡州。沿途您將看到一望無際的森林和清澈的溪水。午後到達火山湖國家公園參觀7700年前形成的綺麗火山湖, 此湖為全美最深的湖泊, 最深處可達594米, 碧藍的湖水像一顆璀璨的藍寶石鑲在火山口中, 湖光山色之靈秀安謐, 仿若仙境, 驚為天人, 每年吸引了40萬的遊客來此參觀。夜宿克拉瑪斯瀑布市。

酒店: Running Y Ranch or similar.

Following the Pacific Coast to the north, visit the trees of Mystery, you can visit the Indian Museum. Passing Crescent City and getting into Oregon State. On the way you will enjoy the view of endless forest and clear creek. Arrive Crater Lake Nation Park after lunch. Crater Lake National Park is the only national park in the State of Oregon, you will see one of the most beautiful blue water lakes in this world. Crater lake formed 7700 years ago by the collapse of the volcano Mount Mazama, this is the deepest lake of the U.S the deepest point is 1949 feet, the lake attract about 400,000 visitors each year and most of the Oregon license plates use Crater Lake as the background. Stay overnight at Klamath Falls City.



## 4 沙斯塔雪山 - 沙斯塔湖洞穴 日晷橋 - 吉爾羅伊 MOUNT SHASTA - LAKE SHASTA CAVERNS-SUNDIAL BRIDGE - GILROY

早上從二戰老兵歷史公路97號公路離開, 停車維斯塔最佳觀景臺遠賞有“白山”之稱的沙斯塔雪山, 終年積雪極像富士山(比富士山高兩千尺)。然後開往沙斯塔湖洞穴參觀這個兩百萬年前形成的鐘乳石洞, 此洞是純粹的石灰構造, 洞內有多種奇觀如石筍, 鐘乳石和流石等。午後參觀位於雷丁的日晷橋。夜宿吉爾羅伊市, 您可在到達酒店後自行去工廠直銷店購物。

酒店: Best Western Gilroy or similar

Leaving Klamath Falls city in the morning, going back to California along the World War II Veterans Highway-U.S. 97. Visit Mountain Shasta Vista Point, the best point for viewing the “White Mountain” (2000 feet over Mt Fuji). Heading to Lake Shasta Caverns formed 200 million years ago by flowing water. The entire cave is made of limestone and feature a wide variety of formations, stalagmites, soda straws, and flowstone. Visit the Sundial glass bridge afternoon, it been called the largest sundial in the world. Stay overnight at Gilroy, you can visit the Premium Outlets close by as your wish.

## 5 咆哮山莊 - 洛杉磯 ROARING CAMP - LOS ANGELES

早晨驅車前往咆哮山莊, 在此搭乘老式觀光火車, 轟轟隆隆的穿梭在參天巨木中, 呼吸著新鮮的空氣。兩旁大樹擦身而過, 清風徐徐吹過, 感受著清晨的微涼, 享受路途中最後的遠離喧囂。傍晚6時到達洛杉磯。

In the morning heading to the Roaring Camp Railroads in Santa Cruz, where you can travel through the redwood groves to the top of the Bear Mountain by the old fashion sightseeing train. Enjoy the morning fresh air and cool breeze leaving behind the city noises. Arrive LA at 6:00pm

必付的費用 / MANDATORY CHARGE
※ 咆哮山莊觀光火車, 納帕酒莊, 樹屋, 沙斯塔鐘乳石洞 \$100
※ Roaring Camp, Wine tasting, Tree House, Shasta Caverns \$100

費用不包括 / FARE EXCLUDES
※ 司機與導遊的服務費, 每人每天\$10。
※ Driver & tour guide's service fee at \$10 per day per person.

美國西岸



美國亞洲旅行社  
America Asia Travel Center  
www.americaasia.com



• 蒙市 626-571-2988  
• 羅蘭崗 626-810-4388  
• 爾灣 949-559-8088

• 阿凱迪亞 626-821-1986  
• 喜瑞都 562-402-2558  
• 奇諾崗 909-270-5515

• 夏威夷 808-333-5706  
• 聖地牙哥 619-255-4806  
SOT# 1018680-10



獲取更多旅遊資訊與優惠